

**Sub-Agreement to University of Strathclyde and National Changhua University of Education
Mutual Association Agreement**

史崔克萊大學與國立彰化師範大學共同聯盟協議之子協議

By and Between
當事人

**Department of Public Affairs and Civic Education, National Changhua University of Education,
Taiwan and School of Government and Public Policy, University of Strathclyde. UK.**
國立彰化師範大學公共事務與公民教育學系與英國史崔克萊大學政府與公共政策學院

PART 1
第1部分

POSTGRADUATE STUDENTS
(1+1)Articulation
研究生
(1+1)銜接學程

NCUE students who have successfully completed the first year of master course in Department of Public Affairs and Civic Education, and meet the relevant entry requirements will be considered for admission into the Strathclyde Msc Public Policy degree programmes.

成功完成公共事務與公民教育學系第一年碩士課程的NCUE學生，並且符合相關入學資格者，得接受進入史崔克萊公共政策碩士學位的評估。

Students will be required to meet the following minimum entry requirements:

學生必須符合以下的最低入學資格：

- Satisfy Strathclyde's English language proficiency requirements, normally IELTS 6.5 with 5.5 in each subtest
- 符合史崔克萊的英語語言能力要求，一般為雅思 6.5 而每項測驗達 5.5
- Satisfactory completion of first year postgraduate study at NCUE (take at least 14 credits), department of Public Affairs and Civic Education with a minimum of GPA 85% / GPA 3.0
- 完成NCUE公共事務與公民教育學系第一年研究生課程（至少14學分），成績不得低於 GPA 85% / GPA 3.0

MSc Public Policy programme at Strathclyde is of 12 months duration and start in September, with graduation in November of the following year. Attendance at graduation is not compulsory.

史崔克萊公共政策的碩士課程為期 12 個月，從 9 月開始，於次年 11 月結業。不強制要求出席結業典禮。

Postgraduate students who participate in this 1+1 degree articulation will complete first year of a Masters degree in the Department of Public Affairs and Civic Education, and take course credits in accordance with School of Government and Public Policy's frame to fulfil their degree requirement (Attachment A).

有資格錄取本 1+1 銜接學程的研究生將需完成 NCUE 公共事務與公民教育學系的第一年研究生課程，並根據史崔克萊大學政府與公共政策學院之要求取得滿足其學位所需之課程學分。(請見附件 A)

PART 2
第 2 部分

FINANCIAL ARRANGEMENTS
財務協議

Tuition fees for international students studying at the University of Strathclyde will be at the standard overseas rate that is agreed annually by the University Court and will be paid by the student to the University.
於史崔克萊大學就學的國際學生，其學費將依大學課程每年協議之標準海外費率為準，由該學生支付給大學。

In recognition of this agreement between University of Strathclyde and NCUE, postgraduate students entering under the terms of this agreement will receive a scholarship of **15% off** the tuition fee.
為了表彰史崔克萊大學與NCUE之間達成的此份合作協議，依本協議獲准入學的研究生將獲得減免15%學費作為獎學金。

Under this 1+1 degree articulation, students shall keep their registration status to the home institution (NCUE).
適用本 1+1 銜接學程期間，學生仍應維持原機構(NCUE)的註冊學籍。

Course mapping between Department of Public Affairs and Civic Education NCUE and School of Government and Public Policy of Strathclyde University
NCUE公共事務和公民教育學系與史崔克萊大學公共政策學院的課程架構

		Department of Public Affairs and Civic Education NCUE NCUE 公共事務和公民教育學系		School of Government and Public Policy of Strathclyde University 史崔克萊大學公共政策學院	
		Compulsory 必修	Selective 選修	Compulsory 必修	Course from a list of options 選修
Year 1 一年級	Semester 1 第 1 學期	Quantitative Research Methods in the Social Sciences 社會科學量化研究方法	<ul style="list-style-type: none"> ● Seminar on Public Affairs 公共事務專題研究 ● Democratic Governance and Constitutiona lism 民主治理與憲政發展專題研究 ● Seminar on Civil Society 公民社會專題研究 ● A Study on Human Rights 人權專題研究 ● Local governance studies 地方治理專題研究 ● Seminar on Legal Issues Occurring at Campus 校園法律問題專題研究 ● Special Topics in International Relations 國際關係專題研究 ● Seminar on the Community Governance 		

			社區治理專題研究	
	Semester 2 第 2 學期	Qualitative Methods for the Social Sciences 社會科學質化研究方法	<ul style="list-style-type: none"> ● Seminar on Public Policy 公共政策專題研究 ● Political Party and Election 政黨與選舉專題研究 ● Seminar : theory and practice of citizenship education 公民教育理論專題研究 ● A Study on Multiculturalism and Multiculturalism Policy 多元文化專題研究 ● Taiwanese Political Economy 臺灣政治經濟發展專題研究 ● Topics on Macroeconomics 總體經濟學專題研究 ● Global Governance 全球治理專題研究 ● Seminar of Selected Topics on Civil Law 民法專題研究 	
		Students should take at least 14 course credits before joining in 1+1 degree programme. 學生應修習至少 14 課程學分始符合 1+1 銜接學程計劃的資格		
Year 2 二年級	Semester 1 第 1 學期		Policy Analysis 政策分析	<ul style="list-style-type: none"> ● European Governance European Political Economy
	Semester 2 第 2 學期		Comparative Public Policy 比較公共政策	

		<ul style="list-style-type: none"> ● Research Method: (2/4) 研究方法：(2/4) ● Principles of Research Design 研究設計基本原則 ● Quantitative Methods I 量化研究方法(1) ● Quantitative Methods II 量化研究方法(2) ● Qualitative Methods 質化研究方法 	<p>歐洲治理、歐洲政治經濟</p> <ul style="list-style-type: none"> ● International Institutions & Regimes 國際制度與政體 ● Principles of Research Design (if not taken as core) 研究設計基本原則(若非核心時) ● Quantitative Methods I (if not taken as core) 量化研究方法(1)(若非核心時) ● Quantitative Methods II (if not taken as core) 量化研究方法(2)(若非核心時) ● Qualitative Methods (if not taken as core) 質化研究方式(若非核心時)
		<p>NOTE: Each semester should take one compulsory course, and another one course from a list of options. 備註：每學期應修習一必修課程、一研究方法課程、一選修課程</p>	

Attachment B

附件 B

- Students who participate in this 1+1 program shall complete each university's requirements in order to qualify for the award of a Master degree from each universities:
- 參與本 1+1 銜接學程計劃的學生，為取得各個大學的碩士學位必須分別滿足各個大學的規定。
- Students will complete a Dissertation as part of the Strathclyde Masters. It will be supervised and graded by Strathclyde academics and is worth 60 Strathclyde credits.
- 作為史崔克萊碩士之一部分，學生將完成相當 60 個史崔克萊學分的論文。這部分將由史崔克萊的學者進行監督與評量。
- Master degree at NCUE: apart from required course credits, the student's dissertation shall be reviewed and taken via viva at NCUE's discretion.
- NCUE 碩士，除了規定學分數外，碩士論文需透過口試評量以評估是否授予碩士學位。